
 

 Przedkładam sprawozdanie z prac Burmistrza Barlinka za okres od dnia 21 maja 2008 
roku do dnia 17 czerwca 2008 roku. 

W tym czasie odbyły się trzy posiedzenia Burmistrza Barlinka z zespołem 
kierowniczym i rozpatrzono następujące sprawy: 

 
 

I. W zakresie spraw finansowych:  

 
1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem OHP Ośrodka Szkolenia i 

Wychowania w Barlinku z prośbą o wsparcie finansowe z okazji Dnia 
Dziecka. Burmistrz wnosi o sprecyzowanie konkretnego celu i wysokości 
kwoty, o którą wnioskuje Ośrodek Szkolenia i Wychowania w Barlinku. 
Jednoznacznie informuje, iż Ośrodek Pomocy Społecznej wsparł OHP kwotą 
w wysokości 500,00 zł. 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Polskiego Związku Emerytów, 
Rencistów i Inwalidów, Zarząd Rejonowy w Barlinku z prośbą o 
dofinansowanie Festynu Integracyjnego Seniorów z okazji 730 rocznicy 
nadania praw miejskich Barlinkowi. Burmistrz pozytywnie zaopiniował 
wniosek i postanowił przyznać kwotę 600,00 zł. 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem uchwały Rady Miejskiej w spr. 
zmiany budżetu Gminy Barlinek na 2008 rok. Zaakceptował go pozytywnie i 
postanowił skierować do Rady Miejskiej Barlinku. 

 
 

II. W zakresie spraw inwestycyjnych: 

 
1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacja dot. PROW odnowa i rozwój wsi. W 

związku z brakiem możliwości dofinansowania zadania „modernizacja świetlicy 
wiejskiej Krzynce” ze środków PROW Burmistrz postanowił, po uprzednim 
zaktualizowaniu kosztorysu, wykonać przedmiotowe zadanie ze środków własnych 
zaplanowanych w budżecie na rok bieżący. Jednocześnie postanowił rozpisać przetarg 
na w/w zadanie inwestycyjne i ustali skład komisji przetargowej: Janusz Zubyk, 
Renata Wolniak, Krzysztof Paszek. O powy  ższym Burmistrz poinformuje Radę 
Miejską. 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. zatwierdzenia robót dodatkowych – 
„Modernizacja ul. Kościelnej”, które polegają na wykonaniu chodnika od budynku nr 
7 przy ul. Kościelnej w kierunku ul. Paderewskiego na dł. 32 m o pow. ok. 48 m2. 
Nawierzchnia chodnika ma być taka jak przy realizacji pozostałej części modernizacji 
ul. Kościelnej. 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem mieszkańców ul. Wiśniowej o podjęcie 
działań polegających na „budowie ul. Wiśniowej”. Postanowił poinformować 
wnioskodawców, iż na dzień dzisiejszy nie jest możliwe zrealizowanie tej inwestycji. 
Zostanie natomiast przygotowany stosowny wniosek w powyższej sprawie i złożony 
do PRL – u, gdzie będzie realizowany zgodnie z obowiązującą procedurą. 

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem BTBS Sp. z o.o. w Barlinku w spr. 
zagospodarowania terenów przy budynkach mieszkalnych położonych przy ul. 
Gorzowskiej nr 64,65,66,67. Po analizie Burmistrz postanowił, aby Barlineckie TBS 
Sp. z o.o. wystąpiła o wydanie warunków zabudowy i przystąpiła do opracowania 
koncepcji zagospodarowanie przedmiotowego terenu. Na chwilę obecną Gmina 
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dokona tymczasowego utwardzenia pojazdów do posesji za pomocą tłucznia 
kamiennego. 

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami dot. przetargu na remont chodnika – 
wymiana nawierzchni przy ul. Lipowej w Barlinku. Na przetarg wpłynęło 7 ofert. 
Burmistrz postanowił wybrać najkorzystniejszą ofertę w wyznaczonych kryteriach 
ceny i procentu robót dodatkowych, tj. ofertę firmy: PP-U „Drogbud” s.c. z Gorzowa 
Wielkopolskiego. Oferta ta na wartość 88.780, 36 zł brutto i 10% robót dodatkowych. 
Na inspektora nadzoru wybrano Pana Grzegorza Salamandrę. 

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. zmiany nawierzchni boiska przy SP Nr 
4 w Barlinku. Burmistrz postanowił wystąpić do dyrektorów szkół przy ul. 
Kombatantów w Barlinku z prośbą o opinię dot. zmiany nawierzchni boiska na 
sztuczną trawę. 

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. realizacji kanalizacji deszczowej w ul. 
Odrzańskiej. Wg opinii SW „Płonia” realizacja kanalizacji deszczowej w ul. 
Odrzańskiej poprawi funkcjonowanie istniejącego odwodnienia. Burmistrz postanowił 
zawrzeć aneks do umowy z dnia 04 czerwca 2007 roku z firmą ARM Inwestycje Sp. z 
o.o. z Inowrocławia określający warunki realizacji kanalizacji deszczowej w ul. 
Odrzańskiej. Jednocześnie postanowił wystąpić do Rady Miejskiej o zabezpieczenie 
środków finansowych w budżecie na w/w cel. 

8. Burmistrz Barlinka zapoznał się z planem zadań z zakresu oświetlenia. Po analizie 
postanowił zrezygnować ze zlecenia opracowania dokumentacji na zadanie w m. 
Krzynka przy posesji nr 17. Pozostałe zadania oświetleniowe będą realizowane 
zgodnie z planem i należy zlecić wykonanie stosownych dokumentacji. 

9. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na realizacje dokumentacji na budowę 
parkingów przy ul. Przemysłowej. Na zapytanie ofertowe dot. wykonania 
dokumentacji budowlano – kosztorysowej na zadanie pn. budowa parkingów przy ul. 
Przemysłowej wraz z odwodnieniem odpowiedziało 3 wykonawców. Burmistrz 
wybrał ofertę najkorzystniejsza tj. PROFIL TM Tomasz Marczewski z Gorzowa 
Wielkopolskiego, którego kwota opiewa na 22.997,00 zł brutto. Burmistrz zobowiązał 
RI do złożenia wniosku o przesuniecie przedmiotowej kwoty w budżecie. 

10. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. ogłoszenia przetargu na realizację 
zadania pn. „budowa drogi gminnej od m. Równo do m. Laskówko”, którego termin 
rozstrzygnięcia planowany jest 26 czerwca b/r. Zaakceptował skład Komisji 
Przetargowej, tj. Janusz Zubyk, Renata Wolniak, Krzysztof Paszek. 

11. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą ogłoszenia przetargu na realizacje zadania 
pn. „budowa drogi gminnej od m. Dzikówko do m. Moczkowo”, którego termin 
rozstrzygnięcia planowany jest 26 czerwca b/r. Zaakceptował skład Komisji 
Przetargowej, tj. Janusz Zubyk, Renata Wolniak, Krzysztof Paszek. 

12. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. zlecenia opracowania przyłącza 
energetycznego niezbędnego do uruchomienia fontanny. Burmistrz określił miejsce 
usytuowania fontanny i postanowił zlecić opracowanie projektu na budowę w/w 
przyłącza Panu Rafałowi Frieske. 

13. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. modernizacji drogi gminnej do 
Moczydła. Burmistrz postanowił wystąpić do Rady Miejskiej z prośbą o opinię, co do 
realizacji modernizacji drogi gminnej do Moczydła. Jednocześnie postanowił, aby 
inspektor RI wprowadził dodatkowe oznakowania na w/w drodze. 

14. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. budowy ul. Widok wraz z chodnikami 
i oświetleniem. Burmistrz postanowił, aby realizowano w/w zadanie w pełnym 
zakresie zgodnie projektem i jednocześnie wystąpić z wnioskiem do Rady Miejskiej o 
zwiększenie środków finansowych na przedmiotowe zadanie na przyszły rok. 
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15. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. wyboru dróg do zgłoszenia 
dofinansowania z FOGR-u na 2009 rok. Propozycje dróg to:  

      - od drogi powiatowej Barlinek – Strąpie do Nowej Dziedziny (do granicy z gm.   
Przelewice) 

      - droga przez Rówienko, 
      - droga od Krzynki do Płonna, 
      - Pustać - Podgórze 
      Burmistrz zaakceptował pozytywnie przedstawione propozycje i postanowił złożyć 

stosowny wniosek do budżetu i do FOGR-u 
 

 
     III       W zakresie spraw rozwoju gospodarczego: 

 
1. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. sprzedaży działki oznaczonej w 

ewidencji gruntów nr 576/46 o pow. 0,0482 ha przy ul. Lipowej na rzecz Wspólnoty 
Mieszkaniowej Lipowa 7. Po analizie Burmistrz postanowił przygotować projekt 
uchwały Rady Miejskiej zmieniający podstawę prawną z art. 37 ust 2 pkt.6 ustawy o 
gospodarce nieruchomościami na art. 209a ustawy o gospodarce nieruchomościami. 
Artykuł ten stanowi, że Wspólnota ma roszczenie do nabycia gruntu przyległego z 
uwagi na niespełnienie wymogów działki budowlanej będącej jej własnością. 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. dalszego postępowania w spr. 
sprzedaży gruntu położonego na Górnym Tarasie dla SMW-L „Dom” w Barlinku. Po 
przeanalizowaniu Burmistrz postanowił wystąpić z wnioskiem do SMW–L „Dom” o 
ustanowienie służebności drogowej na działce nr 908. 

3. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w spr. wyznaczenia przewodniczącego oraz 
członków komisji przetargowej na zbycie nieruchomości stanowiących własność 
Gminy Barlinek. 

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o ustalenie warunków 
zabudowy dla działki 78/13, 78/14, 78/15, 62, 113 obr. Osina. Planowana inwestycja 
jest zlokalizowana w sąsiedztwie zabudowy o charakterze zagrodowym z budynkami 
gospodarczo inwentarskimi. Natomiast zamierzenie inwestycyjne to typowe osiedle 
domków jednorodzinnych. Ponadto zawarty obszar gruntów rolnych brany pod analizę 
przekracza powierzchnię wynikającą z ustawy o ochronie gruntów rolnych. Wobec 
powyższego Burmistrz negatywnie zaopiniował wniosek.  

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. wniosku o ustalenie warunków 
zabudowy dla działki nr 8/61, 8/46 obr. Strąpie. Decyzja SKO w spr. decyzji 
Burmistrza Barlinka nr 4/08 o lokalizacji inwestycji celu publicznego na zmianę 
sposobu użytkowania lokalu mieszkalnego na świetlicę wiejską została rozpatrzona 
negatywnie. W związku z powyższym Burmistrz postanowił poinformować Sołtysa i 
Radę Sołecka, iż na wskazanym obiekcie nie można zlokalizować świetlicy wiejskiej. 

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej w spr. chęci nabycia 
nieruchomości oznaczonych w ewidencji gruntów działkami nr 353/3 oraz nr 347 
będących obecnie własnością Gminy Barlinek. Burmistrz postanowił skierować 
wniosek do Rady Miejskiej z prośbą o opinię w przedmiotowej sprawie. 

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. postępowania w spr. sprzedaży działek 
oznaczonych w ewidencji gruntów nr 205/3 i 205/4 położonych w Barlinku przy 
Rynku. Po zapoznaniu się z operatem szacunkowym przedmiotowych działek 
Burmistrz postanowił nie sprzedawać w/w terenu na rzecz użytkowników 
wieczystych. Jednocześnie rozpatrzy możliwość ustalenia jednakowego zakończenia 
okresu użytkowania wieczystego dla obu w/w działek. W związku z powyższym 



 4 

Burmistrz wydał zarządzenie w spr. skrócenia okresu użytkowania wieczystego 
nieruchomości gruntowej położonej w Barlinku przy Rynku. 

8. Burmistrz Barlinka zapoznał się z przedstawionym operatem szacunkowym 
nieruchomości zabudowanej w Równie, która planowana jest do odkupienia przez 
Gminę Barlinek od osoby prywatnej, celem przeznaczenia na świetlicę wiejską. 
Burmistrz zaakceptował przedmiotowy operat i postanowił wystosować pismo do 
osoby prywatnej o zajęcie stanowiska w w/w sprawie. 

9. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej zam. w Dziedzicach 42, 
w którym wnioskodawca wyraża chęć kupna działki nr 254/6 lub dzierżawy. 
Burmistrz postanowił poinformować wnioskodawcę, iż Gmina Barlinek nieodpłatnie 
nabyła od ANR działkę nr 254/6 w grudniu 2007 roku zgodnie z wydaną przez 
Burmistrza decyzja na cele publiczne. W związku z czym przed upływem 10 lat licząc 
od dnia jej nabycia przez Gminę sprzedaż działki nie jest możliwa. Burmistrz wyraził 
zgodę na dzierżawę przedmiotowej działki, gdzie RGM przygotuje stosowny projekt 
uchwały dot. dzierżawy powyżej 3 lat. 

10. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem Barlineckiego TBS, w którym to 
dostarczono wniosek Wspólnoty Mieszkaniowej 1 Maja 22 o nabycie gruntu 
przyległego. Po analizie Burmistrz postanowił zasięgnąć opinii architekta w 
powyższej sprawie, po czym wydzielić działkę tak, aby mogła spełniać warunki 
samodzielnej działki budowlanej. 

11. Burmistrz Barlinka zapoznał się z zawiadomieniem Wójta Gminy Dolice w spr. 
przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy Dolice. Burmistrz na dzień dzisiejszy nie 
wniósł uwag do sporządzonej zmiany planu. 

12. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. ustalenia warunków zabudowy dla 
działki nr 334/7 i 334/10 przy ul. Źródlanej w Moczkowie. Planowana inwestycja jest 
zlokalizowana przy drodze publicznej u. Źródlanej. SW ”Płonia” zapewniła 
zaopatrzenie w wodę z przewodu wodociągowego zlokalizowanego w poboczu drogi 
wojewódzkiej oraz zobowiązała do zawarcia umowy. Burmistrz przyjął do 
wiadomości toczące się postępowanie i nie wniósł uwag. 

13. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. nabycia gruntu oznaczonego w planie 
zagospodarowania przestrzennego Górnego Tarasu 4MW/U przez firmę Kopa Haus. 
Po ponownym omówieniu wstępnego projektu zagospodarowania przestrzennego GT 
4MW/U Burmistrz postanowił wydzielić teren zgodnie z planem zagospodarowania. 

14. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. chęci nabycia części działki 
oznaczonej w ewidencji gruntów nr 38 obr. 2 m. Barlinek przez osobę prywatną oraz z 
przedłożoną opinią Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej Sp. z o.o. w Barlinku, 
odnośnie istniejącego na w/w działce ciepłociągu. Burmistrz postanowił 
poinformować zainteresowanego o opinii PEC Sp. z o.o. w Barlinku oraz o tym, iż na 
części w/w działki znajduje się droga tranzytowa, celem wypowiedzenia się w 
sprawie. 

15. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Zachodniopomorskiego Zarządu Dróg 
Wojewódzkich w Koszalinie o podjecie działań w celu dokonania darowizny na cele 
publiczne na rzecz Województwa Zachodniopomorskiego nieruchomości 
stanowiących własność Gminy Barlinek. Po analizie Burmistrz postanowił uregulować 
stan dwóch działek o nr ewid. 224/1 i 246/3 zgodnie z planem zagospodarowania i 
przystąpić do ich podziału. Jednocześnie postanowił nie darować działki o nr 189/1, 
natomiast darować na rzecz Województwa Zachodniopomorskiego działkę nr 245/1 
oraz 214/3.  
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     IV      W zakresie spraw gospodarki mieniem komunalnym i ochrony środowiska: 

 
1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektu programu ograniczania bezdomności 

zwierząt. Zobowiązał inspektora RGM do przygotowania projektu uchwały w spr. 
ograniczania bezdomności zwierząt w terminie dwóch tygodni. 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem PGK Sp. z o.o. z Barlinka w spr. zakupu 
i montażu nowego słupa ogłoszeniowego przy ul. Strzeleckiej. Przybliżona wartość 
zakupu i montażu nowego słupa to kwota ok. 4000,00 zł. Burmistrz postanowił, aby 
RGM przygotowało stosowny wniosek o zabezpieczenie kwoty w budżecie na 
przedmiotowe zadanie. 

3. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w spr. sprzedaży nieruchomości – lokalu 
mieszkalnego, stanowiącego przedmiot własności Gminy Barlinek w drodze 
bezprzetargowej na rzecz jego najemcy. Przedmiotem zarządzenia jest lokal 
mieszkalny nr 12 położony w budynku mieszkalnym nr 22 w Barlinku przy ul. 
Niepodległości 22, działka nr 161 o pow. 0,0349 ha. 

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. użyczenia terenu na działce nr 246/7 o 
pow. 165,50 m2 obr. Dziedzice. Po przeanalizowaniu Burmistrz postanowił 
nieodpłatnie użyczyć teren dla ENEA. Jednocześnie zobowiązał do zawarcia umowy 
dzierżawy na czas realizacji przedsięwzięcia pomiędzy ENEA, a Stowarzyszeniem 
Przyjaciół Dziedzic, przy opłacie 1000,00 zł na rzecz Stowarzyszenia. 

5. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w spr. powołania komisji do oceny 
przydatności składników majątku trwałego, które całkowicie utraciły wartość 
użytkowa na terenie Pensjonatu pod Sosnami. Skład komisji przedstawia się 
następująco: Agnieszka Jaszczak – Kosinska, Katarzyna Wawrzyn, Dariusz 
Ziemichód. Jednocześnie Burmistrz postanowił ponownie dokonać kontroli 
Pensjonatu pod Sosnami i wezwać dzierżawcę do natychmiastowego uzupełnienia 
wszelkich braków, w przeciwnym razie natychmiastowo zostanie wypowiedziana 
umowa dzierżawy. 

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Ruch S.A., który wypowiada umowę 
dzierżawy zawartą w dniu 29.01.2007 na dzierżawę działki nr 579/6 przy ul. Lipowej 
w Barlinku oraz działkę 118/15 przy ul. Niepodległości za porozumieniem stron z 
zachowaniem dwumiesięcznego okresu wypowiedzenia tzn. na dzień 30.06.2008 r. Po 
analizie Burmistrz postanowił skontaktować się telefonicznie z zainteresowanym i 
poinformować, że jest możliwe rozwiązanie umowy z końcem miesiąca lipca pod 
warunkiem usunięcia kiosków i uporządkowania terenu. Nie dostosowanie się do 
powyższego jest jednoznaczne z brakiem zgody na zerwanie umowy dzierżawy. 

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się z opinią PGK Sp. z o.o. w Barlinku w spr. 
zarządzenia Burmistrza Barlinka nr 36/2008 dot. stawek czynszowych za dzierżawę 
lub najem nieruchomości stanowiących własność Gminy Barlinek. Burmistrz 
postanowił poinformować, że zarządzenie obowiązuje, jednocześnie wnosi o 
uzasadnienie propozycji zmiany pkt. 3 §1,1 przedmiotowego zarządzenia. 

8. Burmistrz Barlinka zapoznał się z propozycją Spółki jawnej SIAL ze Szczecina, która 
zainteresowana jest inwestycją kapitałową w udziałach PGK Sp. z o.o. w Barlinku. 
Burmistrz zobowiązał Prezesa PGK Sp. z o.o. do przedstawienia harmonogramu 
wdrażania całego projektu zaoferowanego przez firmę SIAL oraz zbadania go pod 
względem prawnym. Powyższe należy przedłożyć na kolejnym zespole 
kierowniczym. 

9. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na wykonanie wyceny wartości 
nieruchomości gminnych, które stanowić mają przedmiot aportu gminy do 
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tworzonego Przedsiębiorstwa Wodociągowo – Kanalizacyjnego „Płonia” Sp. z o.o. w 
Barlinku. Burmistrz wybrał ofertę korzystniejszą spółki „Inwest – Bud” Jolanta 
Nożynka – Smola, Bogusław Smola z Choszczna, która przedstawiła ofertę na kwotę 
28.900,00 zł netto. Burmistrz postanowił, aby równolegle przygotowano materiały 
dot. utworzenia nowej Spółki Wodociągowo – Kanalizacyjnej „Płonia”. 

10. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w spr. sprzedaży nieruchomości – lokalu 
mieszkalnego, stanowiącego przedmiot własności Gminy Barlinek, w drodze 
bezprzetargowej na rzecz jego najemcy. Przedmiotem zarządzenia jest lokal 
mieszkalny nr 1 położony w budynku mieszkalnym nr 29, w klatce „b” przy ul. 
Górnej w Barlinku, działka nr 147 obr. 2. 

11. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. ustalenia sposobu gospodarowania 
nieruchomościami przejętymi do zasobu nieruchomości Gminy Barlinek od PKP S.A. 
Postanowił wystosować zapytanie ofertowe do firm, celem ustalenia i negocjacji na 
demontaż i sprzedaż szyn. 

12. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Stowarzyszenia Pomocy dzieciom 
„Bratek” o rozwiązanie umowy użyczenia z dnia 25.06.2007 roku. Burmistrz 
zaakceptował wniosek pozytywnie i wyraził zgodę na rozwiązanie umowy użyczenia 

13. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Barlineckiego TBS w spr. 
wydzierżawienia działki nr 386/2 oraz 118/18. Burmistrz zaopiniował pozytywnie 
wniosek i postanowił skierować stosowny projekt uchwały do Rady Miejskiej. 

14. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w spr. podania do publicznej wiadomości 
wykazu nieruchomości przeznaczonej do sprzedaży, lokal mieszkalny przy ul. 
Chmielnej 3a/7 w Barlinku. 

15. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem uchwały Rady Miejskiej w spr. 
wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowych. Przedmiotem projektu 
uchwały są lokale mieszkalne:  

      - nr 1 i 12 położone w budynku mieszkalnym nr 2 przy ul. Myśliborskiej 2 ozn. 
Działką nr 115/12 

      - nr 4, 6 i 8 położone w budynku mieszkalnym nr 3 przy ul. Myśliborskiej 3 w 
Moczkowie, działka nr 115/19 

      - nr 5 położony w budynku mieszkalnym nr 5 przy ul. Myśliborskiej 5 w Moczkowie, 
działka nr 115/10 

      - nr 2 położony w budynku mieszkalnym nr 19 w m. Łubianka, działka nr 470/3. 
      Burmistrz zaopiniował pozytywnie projekt uchwały i postanowił skierować go do 

Rady Miejskiej w Barlinku. 
 

 
       V.      W zakresie spraw ogólnoorganizacyjnych: 
 

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. zamówienia na artykuły spożywcze i 
chemiczne dla Urzędu Miejskiego w Barlinku na 2008 r. Burmistrz postanowił 
przeprowadzić rozeznanie i wystosować pisma do firm z prośbą o sporządzenie ofert z 
uwzględnieniem wysokości cen najczęściej zamawianych artykułów spożywczych i 
chemicznych.  

 
 

     VI     W zakresie spraw oświaty 

 
1.  Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą zagospodarowania terenu przy SP Nr 1 w 

Barlinku oraz planowanych w szkole inwestycjach. Burmistrz zatwierdził koncepcje 
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zagospodarowania terenu wokół szkoły z uwagami: należy przenieść śmietnik w inne 
miejsce, natomiast parking ma być ogólnie dostępny po godzinach pracy w szkole. 
Zobowiązał Dyrektora SP Nr 1 do przygotowania harmonogramu realizowanych 
działań wraz z wielkością ich kosztów. 

      Po analizie ustalono, iż uruchamiamy procedurę na remont dachu w SP Nr 1. 
Jednocześnie Burmistrz zobowiązał Dyrektora SP Nr 1 do przedłożenia pomysłów 
odnośnie wykorzystania dolnego boiska szkoły. 

2.  Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem zmiany uchwały Rady Miejskiej w spr. 
pomocy zdrowotnej dla nauczycieli. Zaakceptował ją pozytywnie i postanowił 
skierować do Rady Miejskiej w Barlinku. 

 
 
VII     W zakresie spraw ABI, OPS, BOK, PGK,PEC 
 

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacjami dot. przygotowania do sezonu 
turystycznego. Burmistrz zaopiniował pozytywnie materiał i postanowił skierować go 
do Rady Miejskiej. Burmistrz zobowiązał inspektora RI i BOK do przygotowania 
krótkiej prezentacji multimedialnej na czerwcową sesję Rady Miejskiej w 
przedmiotowym temacie. Jednocześnie przyznał kwotę w wysokości 6.000,00 zł z 
rezerwy budżetowej na drobne ulotki promocyjne.  

      Burmistrz postanowił przedstawić Radzie Miejskiej wnioski i pytania, które zostały 
poruszone na zespole kierowniczym, w związku z czerwcowym tematem obrad Sesji 
Rady: 

      - brak miejsc parkingowych i poprawa zagospodarowania terenu przy CIT i Muzeum 
Regionalnym 

      - ze względu na ograniczone środki finansowe, brak materiałów promocyjnych, 
drobnych ulotek do bezpłatnego rozdawania podczas wyjazdów na targi i imprezy 
promocyjne. 

      - istnieje potrzeba zatrudnienia pracownika w CIT, związany z wdrażaniem marki 
Barlinek. 

      - zakończono działania związane z realizacją projektu dot. Nordic Walking. Co dalej z 
wdrażaniem? 

      - rosną koszty utrzymania CIT w związku z nowymi zadaniami – opłaty za telefon, 
koszty udziału w targach i imprezach promocyjnych, przygotowanie materiałów 
promocyjnych (druk, ksero itp.) 
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Rozszerzenie sprawozdania z pracy Burmistrza Barlinka 

w okresie międzysesyjnym. 

 

     W okresie międzysesyjnym uczestniczono w spotkaniach, na których 

podjęto wiele tematów dot. funkcjonowania Gminy Barlinek. Odbyły się 

następujące spotkania: 

 
1. Obyło się Walne Zgromadzenie Brlineckiego TBS. 
2. Obyło się spotkanie z nowym Prezesem TMB, omówiono zasady współpracy. 
3. Spotkano się z Prezesami Zarządów Ogrodów Działkowych nt. bezpieczeństwa na 

terenach ogrodów. 
4. Odbyło się spotkanie z Burmistrzem Prenzlau i Burmistrzem Dębna nt. możliwości 

przygotowania wspólnych projektów do programu Interreg. 
5. Odbyło się spotkanie z Oddziałem ZNP w Barlinku w spr. przygotowywanego strajku 

oświaty. 
6. Odbyło się Zebranie z Sołtysami. 
7. Uczestniczono w Walnym Zgromadzeniu Stowarzyszenia Rady Organizacji 

Pozarządowych w Barlinku. 
8. Uczestniczono w przetargu na pomieszczenia w przychodni w Barlinku. 
9. Uczestniczono w Zachodniopomorskich Prezentacjach Targowych we Wrocławiu. 
10. Odbył się XVI Festiwal Pamięci Emanuela Lasera. 
11. Uczestniczono w Obchodach 30 – lecia Parafii Św. Bonifacego. 
12. Spotkano się z Komendantem Wojewódzkim PSP nt. możliwości wsparcia budowy 

strażnicy w Barlinku.  
13. Spotkano się z Przedstawicielami firmy FOJUD Sp. z o.o. z Poznania w spr. budowy 

lądowiska na terenie gminy Barlinek. 
14. Spotkano się z V-ce Marszałkiem Zarządu Województwa w spr. możliwości 

finansowania Infrastruktury Sportowej oraz realizacji wspólnego projektu dot. Nordic 
Walking. 

15.  Spotkano się z Zarządem Bomet Caparo nt. inwestycji na terenie gminy Barlinek. 
16. Uczestniczono w obchodach XV- lecia istnienia Fundacji Talent - Promocja - Postęp. 
17. Odbyło się spotkanie z zainteresowanymi utworzenia Rodzinnego Domu Dziecka, na 

którym ustalono  iż teren, na którym będzie Rodzinny Dom Dziecka, zostanie zbyty w 
formie przetargu nieograniczonego. 

18. Odbyło się spotkanie ze SW „Płonia” jako ostatecznego beneficjenta w  spr. Projektu 
Funduszu Spójności. 

19. Odbyło się spotkanie Wspólnoty Mieszkaniowej Dzikowo z udziałem Sołtysa na 
którym uzgodniono miejsce lokalizacji toalety dla świetlicy. 

20. Odbyło się spotkanie z Parafią Św. Bonifacego, Nadleśnictwem Choszczno oraz 
Barlinecko – Gorzowskim Parkiem Krajobrazowym w spr. projektu 
zagospodarowania terenów w m. Równo w Obr. Jaru Liberta. 

21. Odbyło się spotkanie z Nadleśnictwem Barlinek, Przedsiębiorstwem Gospodarki 
Komunalnej i Policja w spr. ustalenia wspólnych działań, mających na celu 
zwiększenie bezpieczeństwa ruchu quadów. 

22. Odbyło się spotkanie Gminnego Zespołu Reagowania Kryzysowego nt. omówienia i 
podjęcia ustaleń dot. bezpiecznego sezonu turystycznego. 

23. Odbyło się Walne Zgromadzenie Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. 
w Barlinku. 

24. Odbyło się Walne Zebranie Członków Lidera Pojezierza. 


